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Det er nærmest blitt en tradisjon at Geir Teigstad orienterer oss om arbeidet med et nytt 

universitetssykehus i Oslo. Tiden for bygging nærmer seg litt etter hvert, man nærmer seg den siste 

planfasen. 

Også denne gang startet Geir med noen tall for å angi omfanget av det de jobber med. Oslo 

universitetssykehus består av nåværende Rikshospitalet og Gaustad sykehus, Radiumhospitalet, 

Dikemark, Aker sykehus, Epilepsisykehuset, Ullevål og ikke mindre enn 40 andre adresser, til sammen 

rundt 1 million kvadratmeter, hvorav ca 1/3 er vernet eller fredet bygningsmasse. Sykehuset utfører 

per år 1 million pasientbehandlinger, 54 000 operasjoner, har 18 500 årsverk og et budsjett på 23 

milliarder. Det fødes 26 barn per dag! 

Geir kunne fortelle at det i løpet av første halvår 2017 skal avgjøres hvilket utbyggingsalternativ en 

skal velge på nåværende Rikshospitaltomt, inkludert Gaustad. Det er f.eks. spørsmål om en skal 

bygge over Ringveien, eller om en skal holde seg til en beliggenhet på nordsiden av veien, slik det 

ligger nå. Her må det komme store nye bygg i tillegg til det som ligger her i dag. 

Radiumhospitalet skal få et nytt klinikkbygg på 30 000 kvadratmeter, md 120 senger og 10 

operasjonsstuer som hver koster 30 mill! 

På Aker er det svært mye gammel bygningsmasse som til dels er på vernelister, så her er det 

krevende å få gjort noe. Det foreligger likevel et forslag til plan som bl.a. inneholder en ny legevakt 

for Oslo. 

En orientering om planene må nødvendigvis inneholde mange tall, årstall og muligheter. Geir 

manøvrerer greit mellom alle alternativer. Det er morsomt å få oppdatering av en som er midt oppe i 

dette arbeidet! 

  


